

你在生活当中寻找什么？

What Do You Seek In Life?

希伯来人寻找亮光。希腊人寻找知识。罗马人寻找荣耀。

我们可以继续添加以下的说法：

中国人寻找权力，因为有了它就会有钱进来，中国人还寻找食物，衣裳，房子，婚姻包括配偶和子女。美国人寻找金钱，享乐，可供自由支配的时间来做他们想要做的事情（为什么不是食物，衣裳这些东西呢？因为这些他们都已经有了。）

使徒保罗却是努力地在寻找主耶稣基督，他说：“不但如此，我也将万事当作有损的，因我以认识我主基督耶稣为至宝。我为他已经丢弃万事，看作粪土，为要得著基督。”—腓立比书 3:8

主耶稣对信徒们如此吩咐道：“你们要先求他的国和他的义，这些东西都要加给你们了。”—马太福音 6:33

保罗还说：“那吩咐光从黑暗里照出来的神，已经照在我们心里，叫我们得知神荣耀的光显在耶稣基督的面上。”—哥林多后书 4:6

你看，在耶稣基督里面，三者就都有了，你同时拥有**亮光**，**知识**，和**荣耀**。

上帝将他的爱子耶稣基督赐给了我们，那是上帝给我们的最贵重的礼物。其它所有的事物都是比较起来价值更低的，并且上帝也是应许说，他会在我们需要的时候赐下其它那些东西。正如罗马书8:32所说的，“神既不爱惜自己的儿子，为我们众人舍了，岂不也把万物和他一同白白的赐给我们吗？”

如果你寻找他，你就不会错过他！与主耶稣比起来，生活当中的其它的任何东西都是可以抛弃的！

请你更多的来寻求主耶稣基督吧，他的确是我们生活当中最好的目标！

What Do You Seek In Life?

Hebrews sought light. Greeks sought knowledge. Romans sought glory.

We could add:

Chinese seek position with which come money, and food, clothing, a house, a marriage mate and children.

Americans seek money, pleasures, free time to do as they wish (Why not food, clothing and so on? They already have that.)

Paul sought the Lord Jesus Christ, **“More than that, I count all things to be loss in view of the surpassing value of knowing Christ Jesus my Lord, for whom I have suffered the loss of all things, and count them but rubbish in order that I may gain Christ,”** Philippians 3:8

Jesus commands believers, **“But seek first His Kingdom, and His righteousness; and all these things shall be added to you.”** Matthew 6:33

Paul said, **“For God, who said, “Light shall shine out of darkness,” is the One who has shone in our hearts to give the light of the knowledge of the glory of God in the face of Christ.”** 2 Corinthians 4:6

In Jesus is all 3 in 1, you have light, knowledge and glory.

God gave us His Son Jesus Christ who is His greatest gift to us. All other things are of less value and He will give us those as we need them. **“He who did not spare His own Son, but delivered Him up for us all, how will He not also with Him freely give us all things?”** Romans 8:32

If you seek Him, you will not lose Him! Anything else in life you can lose!

Seek the Lord Jesus Christ, the best goal in life!